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MESTO Nové Mesto nad Váhom
Komisia cestovného ruchu

Zápisnica č. 5/2024
zo zasadnutia komisie zo dňa 13.11.2024

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Program:
1. Otvorenie
2. Schválenie vstupu Nového mesta nad Váhom do OOCR
3. Aktuálny stav projektu "Smartguide"
4. Predstavenie projektov EHMK Trenčín 2026
5. Rôzne
6. Záver

K bodu č. 1:
Predsedníčka komisie Ing. Iveta Antalová otvorila zasadnutie komisie a privítala členov a hostí.
Komisie sa okrem členov zúčastnili aj Ing. Jozef Trstenský, Mgr. Ján Vojtek  a primátor mesta Ing.
František Mašlonka. Následne komisia jednohlasne schválila program zasadnutia.

K bodu č. 2:
V prílohe nájdete dôvodovú správu pre vstup mesta do OOCR. Predsedníčka vyzvala členov komisie
za hlasovanie na túto tému, vstup do OOCR komisia jednohlasne schválila.  Podľa informácií  od
prednostu F. Sádeckého momentálne ešte prebiehajú rokovania, aby do OOCR vstúpilo aj mesto
Trenčianske Teplice, čím by OOCR zmenila aj názov. Definitívne sa o všetkom rozhodne do konca
novembra.

Uznesenie: Komisia CR odporúča vstup mesta do oblastnej organizácie cestovného ruchu.

K bodu č. 3:
O  aktuálnom  stave  spolupráce  medzi  mestom  a  Uherským  Brodom  informoval  Daniel  Hladký
z oddelenia rozvojových projektov mesta. Mesto Nové Mesto nad Váhom sa v spolupráci so svojím
partnerským mestom Uherský Brod zapojí do Fondu malých projektov v rámci Programu Interreg
Slovensko - Česko s názvom Kultúra a cestovný ruch. Momentálne pripravuje projekt s názvom
„DigiTours  Biele  Karpaty“  v  sume  62  500  Eur.  Cieľom  projektu  bude  digitálna  modernizácia
cestovného ruchu Bielych Karpát. Aplikácia, kde budú “naliate" všetky dostupné informácie sa bude
pravidelne aktualizovať. V rámci tejto výzvy je potrebné podpísať dohodu o spolupráci miest v rámci
programu Interreg SR-ČR, čo komisia jednohlasne odporučila na schválenie MsZ.
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K bodu č. 4:
O spolupráci mesta s Európskym hlavným mestom kultúry Trenčín 2026 informovala riaditeľka MsKS
Mária  Volárová,  ktorá  sa  zúčastnila  otváracieho  podujatia  EHMK  Trenčín  2026  s  názvom
Prebúdzanie zvedavosti. Medzi sprievodné podujatia sa zaradila aj naše mestské podujatia Festival
židovskej kultúry, Cinedu a Novomestský osteň.

Do diskusie k tejto téme sa zapojil J. Trstenský, ktorý položil otázku, prečo novomestské podzemie
nie je súčasťou programu, kde by sa mohli využiť peniaze na otvorenie prostredníctvom fondov EU.
Primátor F. Mašlonka mu ozrejmil aktuálnu situáciu s podzemím, a to je, že sa pracuje na projekte.

K bodu č. 5:
Diskusia k bodu sa týkala aktuálnej situácie a stavu Zelenej Vody. Primátor F. Mašlonka informoval
o aktuálnom stave s firmou Bolt, ktorý sa stále nevyriešil a ťahá sa niekoľko rokov. V prípade, že
nedôjde k dohode s  firmou Bolt  a  so schválením tejto  dohody s  poslancami MsZ,  je  ohrozená
modernizácia a rekonštrukcia Zelenej Vody, čo by malo negatívny dôsledok najmä na cestovný ruch
v Novom Meste nad Váhom.
J. Trstenský ako bývalý primátor ozrejmil členom komisie, prečo proces doriešenia trvá už niekoľko
rokov. J. Vojtek vyjadril svoj názor, že napriek tomu, že nie sú vyriešené vzťahy, môže mesto urobiť
štúdiu/projekt,  kde  mu F.  Mašlonka  oponoval,  že  mesto  bude  riešiť  štúdiu,  až  keď  bude  mať
vysporiadané pozemky.

K bodu č. 6:
Predsedníčka komisie poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie ukončila.

Ing. Iveta Antalova
predseda komisie

Roberta Lukačovičová
tajomníčka komisie

Priloha:


